
Velkommen til generalforsamling 2024.

Der blev på sidste generalforsamling 2023 valgt ny bestyrelse. Bestyrelsen konstituerede sig med
Hans Majlinder som formand og Helene Danielsen som kasserer.

Som frivillig i en bestyrelse er der nogle prioriteter. Først kommer familien, derefter arbejde og så
det frivillige arbejde.

Især på de Sociale medier bliver det tit glemt, at det er frivillige der ulønnede stiller op og gør et
stort stykke arbejde i foreningen, til gengæld er der ingen mangler på forslag hvordan det burde
være, indforstået at forslagsstiller ikke selv vil gøre en indsats, men mener at andre skal gøre det.

Som noget nyt er Dabea hyret som administrator.

For første gang i 38 år, er der ingen grill i området, Hos Morfar grill lukkede i marts, efter et
tilsyneladende uskønt forløb. Hvad der skal ske med grunden, er pt. ukendt.

Som nævnt i flere beretninger har GF sammen med boligafdelingerne nedsat et
biodiversitetsudvalg (biogruppen) i 2021. Efter bestyrelsens beretning kommer der et indlæg fra
udvalget, inden der er debat af beretning.

Boligveje skal renoveres for mange millioner. Lige nu forventer bestyrelsen, at det starter i 2024.
priser er løbet løbsk, så bestyrelsen forventer en pris på 1,8 mio. pr. boligvej. GF økonomi er
presset.

Der er 10 boligveje i alt, og projekt vil nok tage 20 år at gennemføre.

Ringsted Kommune har sendt en høring ud, som drejer sig om parkering forbudt zone på de
nordlige boligveje, undtagen Kildebovej.

Grundejerforeningens bestyrelse er i konstruktiv dialog med kommunen om en løsning, i den
forbindelse har GF hyret en vej konsulent til at være med i dialogen og få en god løsning ud af det.

GF har en nyhedsmail, hvor alle kan tilmelde sig.


